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Abstract (en)
Floor covering (1) made of an elastomer material has a structured surface (2) with non-uniformly distributed, partly overlapping protrusions (3) of
a rectangular or square design with rounded corners and edge lengths between 1.2 and 6 mm. The protrusions are 0.01-0.1 mm high. Preferred
Features: The floor covering consists of individual repeating units. The floor covering is made of a single-layer material. The edge lengths are
1.3-3.6 mm at a height of 0.02-0.05 mm.

Abstract (de)
Bodenbelag (1) aus einem elastomeren Material mit einer strukturierten Oberfläche dadurch gekennzeichnet, dass die Oberfläche (2) mit
unregelmäßig verteilten, sich teilweise überlappenden Erhebungen (3) versehen ist, die rechteckiger oder quadratischer Gestalt mit abgerundeten
Ecken und Erstreckungen (Kantenlängen) zwischen 1,2 und 6 mm sind, wobei die Höhe der Erhebungen (H) zwischen 0,01 mm und 0,1 mm
beträgt. <IMAGE>
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